

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

LE MINI-GOLF DE VITTEL VOUS DONNE RENDEZ-VOUS POUR SA DEUXIÈME NOCTURNE ESTIVALE

Après le succès de la première soirée, l'Office de Tourisme de Vittel renouvelle l'expérience et invite habitants, visiteurs et curistes à partager une nouvelle Nocturne du Mini-Golf, le **vendredi 17 juillet, de 20h à 22h30**, au cœur du Parc Thermal.

Dans une ambiance conviviale, les participants pourront profiter du parcours 18 trous en soirée, dans un cadre verdoyant et ombragé, propice à la détente et au partage.

Pour accompagner cette soirée, nous proposons une vente de boisson sans alcool, offrant à chacun l'occasion de se rafraîchir.

Accessible à tous, cette nocturne est l'occasion de (re)découvrir le mini-golf de Vittel sous une autre ambiance et de profiter d'une animation estivale originale au cœur du Parc Thermal.

Les compagnons à quatre pattes sont également les bienvenus, tenus en laisse, afin que toute la famille puisse profiter de la soirée.

L'Office de Tourisme de Vittel vous attend nombreux pour cette deuxième nocturne de la saison, placée sous le signe de la convivialité, du jeu et de la bonne humeur.

Tarifs unique de 5€

Gratuit pour les moins de 5 ans.

Informations auprès de l'Office de Tourisme de Vittel : 03.29.08.08.88

FERRY Margaux

Chargée de communication

communication@vitteltourisme.com

03.29.08.08.88

PRESS RELEASE

VITTEL MINI-GOLF INVITES YOU TO ITS SECOND SUMMER EVENING EVENT

Following the success of the first event, the Vittel Tourist Office is repeating the experience and inviting locals, visitors and spa guests to enjoy another Mini-Golf Night on Friday 17 July, from 8.00 pm to 10.30 pm, in the heart of the Thermal Park.

In a friendly atmosphere, participants will be able to enjoy the 18-hole course in the evening, in a leafy, shaded setting that's perfect for relaxing and socialising.

To complement the evening, we'll be selling non-alcoholic drinks, giving everyone the chance to cool off.

Open to all, this evening event is a chance to (re)discover Vittel's mini-golf course in a different atmosphere and to enjoy an original summer activity in the heart of the Thermal Park.

Four-legged friends are also welcome, provided they are kept on a lead, so that the whole family can enjoy the evening.

The Vittel Tourist Office looks forward to welcoming you all to this second evening event of the season, which promises to be a friendly, fun-filled and cheerful occasion.

Single admission price: €5

Free for children under 5.

For further information, please contact the Vittel Tourist Office: 03 29 08 08 88

FERRY Margaux

Chargée de communication

communication@vitteltourisme.com

03.29.08.08.88

